

教務處註冊組公告

114.12.11

主旨：公告本校 114 學年度第 2 學期學生註冊相關事項通知單(日間學制適用)，
詳如附件，請查照。

說明：

- 一、公告本校 114 學年度第 2 學期日間學制學生註冊相關事項通知單及 114 學年度第 2 學期選課注意事項(附件 1)，請日間學制同學務必詳閱並依規定辦理。
- 二、如有相關疑問，請洽業務承辦人：
 - (一)就學貸款：學務處生活輔導組，分機 82044。
 - (二)學生團體保險：學務處生活輔導組，分機 82055。
 - (三)學生宿舍住宿：學務處生活輔導組，分機 82054。
 - (四)兵役申請：學務處校園安全組，分機 82056。
 - (五)教育部學雜費減免、學雜費繳納：教務處註冊組，分機 82226。
 - (六)選課作業：教務處課務組，分機 82018。

此致 全校日間學制學生



Notice from the Division of Registration, Office of Academic Affairs

Dec 11, 2025

Subject: Notice regarding registration for Daytime Program students in the second semester of the 2025 academic year.

Content:

- I. Please find attached the “Notice Regarding Registration” and the “Course Selection Schedule and Reminders” for students enrolled in the Daytime Program for the second semester of the 2025 academic year (Attachments 1). All Daytime Program students are required to read the documents carefully and follow the instructions accordingly.
- II. If you have any questions, please feel free to contact the responsible staff member:
 1. Student Loans: Division of Student Life Assistance, Office of Student Affairs, ext. 82044
 2. Student Group Insurance Premium: Division of Student Life Assistance, Office of Student Affairs, ext. 82055
 3. Dormitory Fees: Division of Student Life Assistance, Office of Student Affairs, ext. 82054
 4. Military Service Applications: Division of Campus Security, Office of Student Affairs, ext. 82056
 5. Tuition & Miscellaneous Fees Payment & Waiver Granted by MOE: Division of Registration, Office of Academic Affairs, ext. 82226
 6. Course Selection: Division of Curriculum, Office of Academic Affairs, ext. 82018

To all relevant students

